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                                    SKOLEBESTYRELSESMØDE  
AFBUD FRA: MIMI, JACOB OG THEIS. MALENE UDGÅET AF BESTYRELSE 

PUNKT FORM ANSVARLIG 
Tid 

INDHOLD 

1. Valg af 

ordstyrer 
 MEST 

 
Sine 

2. Godkendelse 

af referat 

  
Ordstyrer 

1 min. 
Godkendt og underskrevet 

3. SPULT-dage  
Sanne og 

Jens 

20 min Sanne fra skolens SPULT-udvalg 

præsenterede setup’et til det 

kommende Landsstævne, hvor 

skolen har en stor rolle og hvor 

eleverne på alle årgange skal 

deltage i aktiviteter i hele 

kommunen til SPULT-skoleevent. 

SPULT-skoleevent er et mini 

Landsstævne, så eleverne kan få 

en forsmag af sommerens store 

event. Første SPULT-dag er en 

foreningsdag, hvor der er 

klasseopdelte aktiviteter i hele 

kommunen. Dag 2 skal skolerne 

skabe deres egen 

Landsstævnedag på skolen/i 

lokalområdet. Her samarbejdes 

der bl.a. med bueskytterne og 

skydeklubben. Dag 3 er en fælles 

Landsstævnedag på 

stævnepladsen, hvor der vil være 

en koordineret koreografi, musik 

mv. 

 

Der vil være op mod 750 

overnattende gæster på 

Vestermarkskolen til 

Landsstævnet. 

4. Fælles-

spisning 
  

20 min 
 

5. Erhvervslinj

en – status  
Orientering JAS 

10 min Optagelsesprocessen til 

kommende skoleår er i gang. Der 

var deadline d. 6/5 for ansøgning 

til Erhvervslinjen. Senest d. 20/5 

skal alle ansøgninger og 

skoleudtalelser være sendt til 

Vestermarkskolen. Herefter går 

afdækningsprocessen i gang og d. 

30.+31. maj afholdes der 
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optagelsessamtaler. Dagene efter 

får ansøgere besked om endeligt 

optag med skolestart i det nye 

skoleår august 2022. Der er 

netop nu 10 ansøgere til 

erhvervslinjen og vi oplever stor 

interesse fra de andre skoler og 

deres familier. 

 

6. Valg til 

skole-

bestyrelsen: 

valglisten og 

beslutning 

om 

fredagsvalg 

 

Bilag 

 

Beslutning 
Valgbestyrel

sen 

20 min Vi havde et godt valgmøde og vi 

oplevede ikke, det var svært at få 

folk til at stille op. Det ser ud til 

at blive fredsvalg. Der er nu 7 

opstillet til bestyrelse og 

herudover 4 suppleanter. Der vil 

blive skrevet ud til 

forældrekredsen, når listen er 

godkendt. Bestyrelse konstituerer 

sig i august, når skolen starter op 

igen. 

 

Fredsvalg godkendt med nye 

medlemmer og suppleanter ud 

fra, Theis og Jacob giver deres 

samtykke til det. 

 

Der blev arbejdet godt med at få 

opmærksomhed på valget, men 

der var stadig ikke mange, der 

dukkede op. Vi vil udvikle på 

markedsføringen for at få endnu 

flere med til valgmøde og tættere 

på arbejdet i skolen. Vi skal gøre 

mere ud af, at gøre informationen 

om bestyrelsens arbejde og fokus 

mere tilgængelig.  

7.  Evaluering 

af 

mødeformer 

og ønsker til 

indhold i det 

kommende 

skoleår 

Drøftelse Merete 

20 min Tidspunktet passer fint. Det må 

ikke blive tidligere – så kan det 

være svært at nå. Og det må ikke 

ligge senere, da man gerne vil 

hjem til børn mv. 

Mødehyppigheden er fin (8 gange 

om året). 

MED-udvalgsmøderne ligger også 

om mandagen og derved kan 

dagen blive lang. 

Vi vil gerne have en afslutning, 

hvor vi tager ud sammen til en 

hyggelig aften – før jul og 

sommerferie. 

Det kunne være fint at inddrage 

nærområdet mere, fx de lokale 
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foreninger, forældreforslag til 

drøftelse, klasseråd mv.  

Det kunne være interessant at 

arbejde skolebestyrelsens 

synlighed. 

Man kunne foreslå klasselærerne 

at tilføje ”Punkt til 

skolebestyrelsen” på dagsordenen 

til forældremøderne. 

Vi ser en rød tråd i ønsker om 

mere synlighed.  

 

8. Arbejdstid 

på 

Vestermark-

skolen 

Orientering Merete 

10 min. Vi er godt i gang med skoleårets 

planlægning og 

arbejdstidsaftalerne fylder meget 

og er vigtige. Vi har revideret 

arbejdstidsaftalerne ud fra 

kommentarer fra Øhavets 

Lærerkreds. Aftalerne bygger på 

Svendborg Aftalen og tydeliggør 

opgaverne på skolen samt 

opgaveløsningen, skaber 

gennemsigtighed og tillidsbaseret 

dialog.  

Grundstene for samarbejdet 

mellem ledelse og medarbejdere 

er ”Tillid” til at opgaverne løses, 

”Fleksibilitet og tilgængelighed” 

og ”Dialog”, så man altid kan 

udtrykke brug for hjælp. 

Arbejdstiden består af fire 

områder: Undervisning (780 

timer), forberedelse (390 timer), 

Øvrig tid (430 timer) og 

Skolepuljen (80 timer). Alle har 

1680 arbejdstimer i alt, så alle 

medarbejdere arbejder 40 timer 

om ugen. Reduktion i 

undervisning giver kolleger tid til 

at udfylde deres øvrige funktioner 

ud over undervisning, fx 

vejledning, IT-vejleder, læse- og 

matematikløft, ordblindearbejdet, 

bibliotekarfunktionen mv. 

Skolen prioriterer 10 timer til 

klasselærerne, så forældre/skole-

samarbejdet styrkes.  

Der er næste skoleår fire 

fordybelsesuger i ugerne 39 

(scienceuge), 48 (international 

uge), 4 (alm + projektuge), 19 

(alm + skolefest i Børnemiljøet). 
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Skolen prioriterer ekstra 

forberedelsestid, det psykiske 

arbejdsmiljø, parallellægning i 

dansk og matematik på 

årgangen, sammenhængende 

forberedelse.  

Torsdagene er afsat til 

fællesmøder, møder i fagteams 

eller faseteams samt 

mangfoldighedsmøder. Herudover 

møder i PLC, MED og 

skolebestyrelse. Der vil fra næste 

skoleår være møder mellem 

ledelse og afdelingskoordinatorer. 

 

Der er en sund kultur på skolen: 

personaleforening, høj social 

trivsel mv. 

 

Øhavets Lærerkreds vil komme 

på skolen før ferien og mødes 

omkring opgaveoversigter. 

9. Meddelelser 

Formand 

 

Medar-

bejdere 

 

Øvrige 

 

Skoleleder 

 

10 min Formand: 

Sine fortæller, toiletterne var 

ulækre, da de var til skolefest og 

overhørte, en anden forælder sige 

det samme. Sine ønsker 

bestyrelsen skal have øget 

opmærksom på dette. Camilla 

bakker op om dette, da de har 

samme oplevelse. Elevrådet 

fremhæver det samme. Merete 

fortæller, toiletterne på skolen er 

slidte og at elever synes, det er 

træls, når andre elever kigger 

over opdelingerne. 

 

Sine spørger om der principper 

for snus på skolen. Dette skal 

tilføjes nuværende principper. 

Dette gør vi på fremtidigt møde. 

Det har været et problem på 9. 

årgang, men efter et indkaldt 

forældremøde, hvor dette var på 

som punkt, oplever skolen ikke 

problemet med snus længere. 

Dette giver rengøring heller ikke 

udtryk for.  

Hallen har ved et møde gjort 

opmærksom på, de oplever et 

problem med salg af stoffer ved 

hallen om aftenen. Vi skal være 

opmærksomme på dette. 
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Der vil være øget opmærksomhed 

på dette fra politiets side.  

Der har aldrig været nogle af 

skolens elever nævnt, når der har 

været hærværk eller kontakt med 

politiet.  

Merete vil kontakte Tom fra SSP 

omkring knallertgener og rygter 

om salg af stoffer. 

 

 

Besparelse: 

Skoleområdet skal spare ca. 6,5 

mio. kr. pga. underskud hos 

andre afdelinger i kommunen. 

Skoler er bedt om at reservere at 

større beløb, der reserveres til 

eventuelle underskud i 

kommunen. 

 

Ny medarbejder 

 

Sommerafslutning d. 13. juni 17-

19 

 

 

 

10. Punkter til 

næste møde 
  

 Fortællinger og erfaringer fra 

FSFO i dette skoleår. 

 


